
Skolebestyrelsesmøde Låsby Skole                                                     
Tirsdag d. 12-12-2024  
Kl. 17.00-19.30 
Mødested – Mødelokale 1, Låsby Skole  
  

Tilstede  Thrine Vestergaard – Næstformand  
Réne Munch Nielsen - forældrerepræsentant  
Joel Kjellander – Skolebestyrelsesformand  
Rikke Christiansen - medarbejderrepræsentant  
Jesper Frandsen – skoleleder  
Anette Weldingh – Viceskoleleder  
Nicklas Mathiasen - elevrådsrepræsentant  
Sofia Harremoës - elevrådsrepræsentant   

Afbud  Mette Munkholm Bisbo- forældrerepræsentant  
Pia Husted Block - forældrerepræsentant  
Annette Bjerregaard 
Kristoffer Karoff - forældrerepræsentant  

Referent  Anette Weldingh  
  

  
Start  Dagsorden   

  
  

17:00  Godkendelse af dagsorden (3 
min) [B]  
  

Godkendt 

17:02  Godkendelse referatet (2 min) 
[B]  

Godkendt 

17:05  Elevrådet [O]   
Nyt fra elevrådet orientering 
om opgaven som 
undervisningsmiljø 
repræsentant (UMR) 

Skolens to UMR har udsendt en besked til alle 
klasser med opfordring til at være med til at 
beslutte, hvilket emne de ønsker, at UMR 
arbejder videre med og hvordan.  
 
Elevrådet arbejder videre med 
trivselsudfordringen, at nogle elever er bange 
for at blive grinet af. De er ved at lave en 
kampagnevideo for at understøtte deres 
budskab.  
 
Elevrådet gør opmærksom på, at 6. årgang, der 
er kommet til afd. 2, mangler skabe. 8. og 9. har 
skabe i overskud.  
 
De efterspørger også en tilbagevenden til 
‘Nøglekøbing’. Skolen bliver som en by, som 
man kan arbejde og tjene penge. Herved bliver 
man samlet på tværs af skolen, som også er 
noget af det eleverne har givet tilbage til UMR.  



 
17:15  Meddelelser (O)  

• Byggeri special 
afd. og almen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

• Tilbagemelding 
skolefoto 
 
 
 

• Skolebestyrelsesm
øde 12.3 

  
 

  

 
 Opdatering på byggeri: Elever fra 
specialafdelingen er rykket over på almenskolen 
på grund af pladsproblemer. De er nu både i 
underetagen ud mod Schrøders og i rummene 
under indskolingen.  
Der er møde i byggeudvalget i næste uge. Målet 
er at få skabt plads til 0.-7. årgang. 8-.9- skal 
fortsat være i underetagen mod Schrødervej, 
hvor der er lavet rigtig gode lokaler.  
Der er nedsat arbejdsgrupper til fornyelse af 
faglokaler. Der er fokus på hhv. 
Håndværk/design, fysik/kemi og 
natur/teknologi. Hvis budgettet tillader det, 
bliver der også lavet lidt på 
madkundskabslokalet.  
 
 
Der laves klassebilleder hvert år, men 

portrætbilleder laves kun hvert andet år. Skolen 

undersøger hos SMIL, om det er en mulighed. 

 

 

 

 

Mødet flyttes til d. 11/3 i stedet for d. 12/3. 

Mødet er flyttet i Aula. 

17:30  Behov for revidering af 
principper på baggrund af 
trivselsmålingen (O/D/B)  
  

Joel foreslår, at bestyrelsen laver et 

trivselsprincip. Jesper foreslår, at nogle af 

folkene fra Skolestyrken kommer og fortæller 

om skolens arbejde med Skolestyrken.  

 

Trine foreslår, at der kigges på anti-

mobbepolitikken og organiseringen af 

undervisningen, særligt med henblik på 

mangfoldighed i undervisningen. 

 

Rene og Jesper har været på undervisning i 

skolebestyrelsesarbejdet. Skolen mangler 

principper for flere områder. 

 

Aftale: Rene tilbyder at kigge principperne 

igennem, for at undersøge, hvilke der mangler. 

Herefter skal vi have lavet en plan for, hvordan 



skolebestyrelsen får lavet de resterende 

principper.   

 

Det er desuden besluttet, at der skal laves et 

trivselsprincip. 

Bestyrelsen ønsker oplæg fra en af 

ressourcepersonerne fra Skolestyrken.  

 
17:50  
 

Tildelingsmodeller (O) Efter skolebestyrelsens ønske, gennemgår 
Jesper Skanderborg kommunes tildelingsmodel:  
Anette forklarer om tildelingsmodellen i Aarhus 
kommune og Rikke fortæller om Randers 
Kommunes tildelingsmodel.  

18:10  Evt. (5 min) [O/D]  
 

 

18:15  Dagsorden til næste møder (5 
min) [O]  
 

 Principper 
Herunder trivselsprincip 
Oplæg fra Skolestyrken - ressourceperson  
  

18.20  Spisning - julefrokost 
 

 

19:25     
 
 
 
  

 


